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UTENOS JAUNIMO REIKALŲ TARYBOS POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS 

Mišriu būdu 

2024 m. rugsėjo 17 d.  Nr. (3.68 )-JR-4 

Utena 

 

 

Posėdžio laikas: 13.00 – 15:00 val.  

Posėdžio pirmininkas – Linas Bražionis 

Posėdžio sekretorė – Jurgita Grinienė 

Dalyvauja Utenos jaunimo reikalų tarybos nariai: Eglė Zarankaitė, Raimonda Gaulytė, Edita 

Šileikytė, Vitalijus Šeršniovas, Donata Lubienė, Gerda Rušienė, Dalia Vilkauskienė. 

Nedalyvauja: Elinga Trumpaitė, Augustinas Kubiliūnas, Minvydas Zaviša, Vytautė Meškuotytė. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl UJRT posėdžio sekretoriaus skyrimo 

2. Dėl Jaunimo integracijos į darbo rinką skatinimo programos 

(Dalyvauja: Verslo informacijos centro direktorė Irina Šeršniova) 

3. Dėl UJRT 2024 m. veiklos plano 

4. Dėl JRT nario delegavimo į JPKV komisiją 

5. Dėl Atviros jaunimo erdvės įrengimo miesto sode 

6. Einamieji klausimai 

 

Pirmininkas pristato darbotvarkę susirinkusiems tarybos nariams. Pirmininkas siūlo papildyti 

darbotvarkę 3 klausimais: Dėl UJRT posėdžio sekretoriaus skyrimo; Dėl JRT nario delegavimo į 

JPKV komisiją; Dėl Atviros jaunimo erdvės įrengimo miesto sode. Pirmininkas siūlo pritarti 

darbotvarkei su papildytais trimis klausimais. Pritarta vienbalsiai. 

 

1. SVARSTYTA. Dėl UJRT posėdžio sekretoriaus skyrimo. 

L. Bražionis pristato klausimą. Pasikeitus Utenos rajono savivaldybės administracijos Jaunimo 

reikalų koordinatoriui, siūloma Utenos jaunimo reikalų tarybos sekretoriumi paskirti Jurgitą 

Grinienę. 

NUTARTA: Jaunimo reikalų tarybos posėdžio sekretore skiriama Jurgita Grinienė. 

„Už“ - 8 

 

2. SVARSTYTA. Dėl Jaunimo integracijos į darbo rinką skatinimo programos. 
(Pristato: Verslo informacijos centro direktorė Irina Šeršniova) 

Verslo informacijos centro direktorė Irina Šeršniova pristatė Jaunimo integracijos į darbo rinką 

skatinimo programą (toliau – Programa), jos tikslus, siektus ir pasiektus rodiklius bei kilusius 

iššūkius vykdant Programą.  

G. Rušienė siūlo daryti atvirų durų dienas, kurių metu moksleiviai galėtų susipažinti su 

įmonėmis, dalyvaujančiomis Programoje. Tai sumažintų moksleivių nutraukiamas sutartis, nes 

galėtų susipažinti su jų laukiančiais darbais dar iki pasirašant trišalę sutartį. 



 

 
 

2 

E. Zarankaitė siūlo daryti moksleivių apklausas apie (ne)pasitenkinimą programa. Tokiu būdu 

bus galima išsiaiškinti, ar programoje viskas vyksta tinkamai ir jaunuoliai jaučiasi gerai. L. 

Bražionis siūlo įtraukti šį punktą koreguojant Programos tvarkos aprašą. 

G. Rušienė siūlo pasidomėti, ar būtų galimybė moksleiviams, norintiems dalyvauti šioje 

programoje, anksčiau užbaigti mokslo metus ir pradėti dirbti nuo birželio 1 d., tai sudarant galimybę 

moksleiviams dalyvauti Programoje 3 mėnesius. 

 

NUTARTA: Siūlyti vicemerei D. Pečionei susitikimų su švietimo įstaigų vadovais metu aptarti 

galimybes moksleiviams, norintiems dalyvauti Programoje, sudaryti galimybes mokslo metus 

užbaigti iki birželio 1 d. 

„Už“ - 8 

 

3.  SVARSTYTA. Dėl UJRT 2024 m. veiklos plano. 

J. Grinienė pristatė JRT šių metų veiklos planą, apžvelgė jau įgyvendintas veiklas ir dar likusius 

neigyvendintus uždavinius bei priemones. 

 

NUTARTA: atsižvelgiant į 2024 m. JRT veiklos planą ir siekiant sėkmingo jo įgyvendinimo 

nuspręsta iki kito JRT posėdžio atlikti šiuos veiksmus: 

• J. Grinienė surinks informaciją apie su jaunimu susijusioms finansuojamoms programoms 

per paskutinius 5 metus skirtas lėšas. 

• Pakviesti į kitą UJRT posėdį RVVG pristatyti naują strategiją 

• D. Lubienė kitame posėdyje pristatys Utenos rajono savivaldybės strateginio planavimo 

dokumentus. 

• Organizuoti nuotoliu posėdį su kitos savivaldybės jaunimo reikalų taryba siekiant apsikeisti 

gerąja patirtimi jaunimo politikos klausimais. 

„Už“ - 8 

 

4. SVARSTYTA. Dėl JRT nario delegavimo į JPKV komisiją. 

J. Grinienė informavo, kad yra baigiamas rengti Jaunimo politikos kokybės vertinimas ir bus 

sudaroma komisija jam įvertinti, todėl reikia deleguoti narį iš UJRT.  

G. Rušienė siūlo į komisiją deleguoti L .Bražionį. 

L. Bražionis siūlo į komisiją deleguoti G. Rušienę. 

NUTARTA: UJRT narių dauguma nuspręsta į JPKV komisiją deleguoti L. Bražionį. 

 

„Už“ – 7, „susilaiko“ – 1 

 

5. SVARSTYTA. Dėl Atviros jaunimo erdvės įrengimo miesto sode 

L. Bražionis informavo, kad URST pritarė projekto „Atviros jaunimo erdvės Utenoje įkūrimas“ 

daliniam finansavimui. Projekto įgyvendinimo planas pateiktas rugpjūčio mėn. Ir šiuo metu 

laukiama vertinimo. 

NUTARTA: informacija išklausyta. 

„Už“ - 8 

 

6. SVARSTYTA. Einamieji klausimai 

R. Gaulytė išsakė mintis apie tai, kad Utenoje labai sunku pasiekti neįgalius jaunuolius. Dėl 

BDAR įstatymo jų duomenų niekas negali suteikti, tačiau Utenos AJC turi galimybes juos įtraukti į 

veiklas. 
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L. Bražionis patarė kreiptis į URSA Socialinių reikalų ir sveikatos skyriaus vedėją I. Šakalienę, 

Utenos PSPC direktorę siekiant informuoti apie galimybes jaunuoliams įsijungti į Utenos AJC 

veiklas. 

NUTARTA: R. Gaulytė susisieks su URSA Socialinių reikalų ir sveikatos skyriaus vedėją I. 

Šakaliene, Utenos PSPC direktore E. Židoniene ir sieks bendradarbiaujant su šiomis institucijomis 

atrasti ir pasiekti neįgalius jaunuolius bei juos įtraukti į AJC veiklas. 

„Už“ - 8 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas          Linas Bražionis 

 

 

Posėdžio sekretorė          Jurgita Grinienė 


